
Referat af møde i
Afdelingsbestyrelsen Pakhuset

Lørdag d. 02. marts 2024.

Mødedeltager:
 Jørgen Peter Henriksen
 Elisabeth Pauck
 Gitten Koch-Hansen
 Flemming Stougaard (suppleant)
 Mona Andersen (suppleant)

Dagsorden: 
1. Opstartsprocedure i f. m. anskaffelse af nye køkkener.
2. Manglende svag udsugning i stueetagerne.
3. Information vedr. vandskader samt drys fra lofter.
4. Udfyldelse af planlægningsblanket.
5. Oplæg til markvandring 2024
6. Eventuelt.  

Bilag;
 Fotos 4 stykker (fra marts 2024)med ref. til pkt. 3 i dagsordenen.

Møde:

Pkt. 1.  Bestyrelsen drøftede proceduren vedr. anskaffelse af nye køkkener.
            Bestyrelsen vedtog enstemmigt at anbefale nye køkkener ved ordinære generalforsamling
            i efteråret 2024.

Pkt. 2. Drøftelse vedr. manglende udsugning i stueetagerne, Gitten oplyste at man kunne holde et
           stykke køkkenrulle op mod udsugningen, og dette ville falde ned. Det blev besluttet at tage
           emnet op ved næste markvandring.

 Pkt. 3. Flemming oplyste om sine hændelser vedr. sagen drys fra sine lofter, Der var konstateret
            angreb af borebiller jf. den rapport skadefirmaet havde udfærdiget for bo42. 
            Flemming oplyste at han var blevet rådgivet til at udlufte godt og holde varme i lejligheden, 
            dette ville reducere skaderne.
            Flemming fremlagde billed dokumentation fra marts måned(bilag) som viser at der stadig     
            er stor aktivitet fra borebiller.
            Mona omtalte sine problemer med vandindtrængen gennem muren fra Provstegade, og 
            om udskiftning af dele af loftbjælke m.v. grundet vandskade, 

Pkt. 4. Udfyldelse af planlægningsblanketten blev drøftet, Jørgen har ansvaret for udfyldelse samt
           bestillinger m.v. Det blev tentativt anbefalet at generalforsamlingen afholdes 17. eller 19.
           September kl 17:00.

Pkt. 5. Den kommende markvandringen blev drøftet og det blev besluttet at lægge vægt på nye
           køkkener.
           Bestyrelsen drøftede sidste års markvandring og kunne konstatere at dele af det aftalte ikke
           var iværksat, såsom beskæring af træer samt udskiftning af bordplader/planker. Ligeledes



            var ønsket om at vende en lampe rundt(genskind) inde i gården ikke udført.

Pkt. 6. Ingen bemærkning til referat.

                                                          

Jørgen Peter Henriksen
Afdelingsformand Pakhuset


